
PROTOKÓŁ Nr L/12
z L sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014
z dnia 29 listopada 2012 r.

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz.16:30 w sali konferencyjnej na parterze Centrum Turystyki i
Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 14 radnych, nieobecny: A.Wilgosz. 

Ponadto w sesji uczestniczyli Burmistrz Ścinawy, Skarbnik Miasta i Gminy Marzena Dawedowska – Macho, 
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Patrycja Jugo, Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania 
Przestrzennego, Nieruchomości i Rolnictwa Wiesława Kalinowska, Kierownik Referatu Ogólnego i Spraw 
Obywatelskich Magdalena Ratajczak, adwokat Rafał Borutko.

Ad  . 1.   Otwarcie     sesji     oraz     powitanie   radnych i   gości  .  

Ad  . 2.   Stwierdzenie     quorum  .  
Przewodniczący Rady Miejskiej –  Krzysztof  Marek  dokonał otwarcia L sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.
Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na 15 członków Rady
uczestniczy 14  radnych,  co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie może podejmować
prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad L sesji Rady Miejskiej:

1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zamiaru połączenia Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej w Ścinawie z inną samorządową instytucją
kultury – Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie;
2)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy
Ścinawa;
3)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy
Ścinawa;
4)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy
Ścinawa.

Ad.3. Ewentualne     zmiany     porządku     obrad.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Sekretarz  MiG wniosła  o  wprowadzenie  do porządku obrad projektu  uchwały  wraz z autopoprawką ws.
przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
Miasta i Gminy Ścinawa i jednocześnie poprosiła, aby była ona uchwalana jako pierwsza. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –
„jednogłośnie”  (14  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”  -  0)  wprowadziła  projekt
uchwały do porządku obrad.  

Przewodniczący rady odczytał obowiązujący porządek obrad.
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego Miasta i Gminy Ścinawa
2) zamiaru połączenia Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej w Ścinawie z inną samorządową instytucją
kultury – Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie;
3)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy
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Ścinawa;
4)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy
Ścinawa;
5)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy
Ścinawa.

Ad.4. Rozpatrzenie     projektów     uchwał     i     podjęcie     uchwał     w     sprawie:   
4.1)    przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  
przestrzennego Miasta i Gminy Ścinawa

Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego, Nieruchomości i Rolnictwa Wiesława 
Kalinowska omówiła szczegółowo projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego radny  Kraśniański  przedstawił
pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Przewodniczący otworzył dyskusję do projektu uchwały, brak głosów, zamknął dyskusję.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” – (14 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę nr
L/187/12 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ścinawa wraz z autopoprawką.

Ad.4. Rozpatrzenie     projektów     uchwał     i     podjęcie     uchwał     w     sprawie:   
4.2)   zamiaru połączenia Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej w Ścinawie z inną samorządową instytucją   
kultury – Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie.

Sekretarz  MiG  omówiła  projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem,  zwróciła  uwagę  na  korzyści  finansowe
związane z podjęciem przedmiotowej uchwały. Głos zabrał Burmistrz Ścinawy szczególnie odnosząc się do
kwestii oszczędności jakie niesie za sobą omawiana uchwała.
Przewodnicząca Komisji  Zdrowia  Pomocy Społecznej,  Oświaty,  Kultury i Sportu radna Chomont-Parzyńska
przedstawiła negatywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący rady otworzył dyskusję.

Głos zabrał  radny Kraśniański  odniósł  się  do lat  poprzednich kiedy to te dwie instytucje kultury zostały
rozdzielone oraz do kwestii polityczności podejmowania omawianej uchwały, podsumował iż jest przeciwny
połączeniu tych instytucji.

Burmistrz  Ścinawy  odniósł  się  do  słów  przedmówcy  zwracając  uwagę,  iż  to  ustawodawca  narzucił,  że
rozłączenie ma nastąpić i było to obligatoryjne. Przytoczył fakty z sesji sprzed kilku lat na, której miało to
miejsce, przypomniał radnym, iż chodzi tu przede wszystkim o oszczędności.
Głos zabrała Sekretarz MiG kierując swe słowa do radnego Kraśniańskiego, iż rozdzielenie instytucji kultury
nie było wymysłem Pana Burmistrza, a było zaleceniem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Sekretarz MiG podsumowała,  iż  na dzisiaj  Burmistrz  bogatszy  o doświadczenie jak funkcjonuje Centrum
Turystyki i Biblioteka osobno przedkłada projekt uchwały.  Trzeba korzystać z tego doświadczenia, które się
ma i wprowadzać zmiany.
Głos  zabrał  Burmistrz  Ścinawy,  iż  projekt  był  przygotowany na podstawie  wytycznych,  które  otrzymano
z  Ministerstwa i  RIO,  a  radny Kraśniański  neguje  te  wytyczne.  Burmistrz  podsumował,  iż  wiele  błędów
popełnia również obecny rząd, zrzucając obowiązki na gminę, która jest gminą niedostatnią. Rząd popełnia
wiele błędów i się przyznaje.  

Radny Kraśniański odniósł się do kwestii wiatraków i przesunięcia odległości wiatraków od zabudowań.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję.
O godz.16:42 obrady opuściła radna Pałac.   

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu (3 głosami
„za”,  „przeciw”-  9,  „wstrzymało się”  -  0)  odrzuciła  uchwałę  w sprawie  zamiaru połączenia
Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej w Ścinawie z inną samorządową instytucją kultury –
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Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie.
Radna Żogalska nie brała udziału w głosowaniu.

Ad.4. Rozpatrzenie     projektów     uchwał     i     podjęcie     uchwał     w     sprawie:   
4.3)   przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy   
Ścinawa   (Przychowa - Buszkowice).  

Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego, Nieruchomości i Rolnictwa Wiesława 
Kalinowska omówiła szczegółowo projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego radny  Kraśniański  przedstawił
pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały.
Przewodniczący rady otworzył dyskusję do projektu uchwały. 
Radny Kraśniański zwrócił się z zapytaniem do przedstawiciela inwestora Pana Goleniewskiego obecnego na
sali obrad, w kwestii  dotyczącej zużycia urządzeń i rekultywacji terenu po wiatrakach, po okresie 30 lat.
Otrzymał odpowiedź, iż rekultywacja odbywa się na koszt inwestora, inwestorzy rezerwują środki finansowe
na koszty związane z eksploatacją i rekultywacją, natomiast rolnikom nie przeszkadza beton, który zostaje po
wiatraku, ponieważ jest go nie wiele i nie przeszkadza on w pracach rolnych, a usunięcie trzpienia to jest
najmniejszy problem.

Przewodniczący rady zamknął dyskusję.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie”  –  (13 głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało się”  -  0)  przyjęła  uchwałę  nr
L/188/12  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Ścinawa.

Ad.4. Rozpatrzenie     projektów     uchwał     i     podjęcie     uchwał     w     sprawie:   
4.4)   przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy   
Ścinawa   (Tymowa - Dębiec).  

Przewodniczący rady przypomniał, iż projekt został szczegółowo omówiony przez Panią Kierownik Kalinowską
i oznacza to samo co poprzedni projekt.
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego radny  Kraśniański  przedstawił
pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały.
Przewodniczący rady otworzył dyskusję do projektu uchwały, brak pytań, zamknął dyskusję. 

O godz.16:54 wróciła na obrady radna Pałac.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” – (14 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę nr
L/189/12  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Ścinawa.

Ad.4. Rozpatrzenie     projektów     uchwał     i     podjęcie     uchwał     w     sprawie:   
4.5)   przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy   
Ścinawa   (Krzyżowa - Dłużyce).  

Przewodniczący rady przypomniał, iż projekt został szczegółowo omówiony przez Panią Kierownik Kalinowską
i oznacza to samo co poprzedni projekt.
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego radny  Kraśniański  przedstawił
pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały.
Przewodniczący rady otworzył dyskusję do projektu uchwały, brak pytań, zamknął dyskusję. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
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„jednogłośnie” – (14 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę nr
L/190/12  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Ścinawa.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie 
o godz. 16:56 zamknął obrady L sesji Rady Miejskiej w Ścinawie. Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Agata Chwiszczuk         Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

     w Ścinawie

             Krzysztof Marek                
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